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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 

 

Protokół nr VIII/2024 

 
Posiedzenie w dniu 2 grudnia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 2 grudnia 2024 r. o godz. 08:30, a zakończono o godz. 08:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Krzysztof Fejdych 

3. Ireneusz Licznar 

4. Paweł Licznar 

5. Stanisław Mięczakowski 

6. Mieczysław Partyczny 

7. Aneta Samotus 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Andrzej Włosek 

10. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyła Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Aneta Samotus. 

Stwierdziła, że Komisja posiada quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz Wiesław 

Kopterski, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, 

 

2. Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2025 rok, przedstawienie pisemnych wniosków 

Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu. 

Projekt uchwały budżetowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

Przewodnicząca Aneta Samotus zapytała o dotacje dla wiejskich domów kultury. Poprosiła 

o wyjaśnienie dlaczego na rok 2025 nie uwzględniono takich dotacji.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wytłumaczył, że środki zabezpieczone na Prudnicki Ośrodek 

Kultury są również środkami dla wiejskich domów kultury.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o załącznik nr 6 czyli wydatki majątkowe realizowane 

przez Gminę Prudnik. W pkt. 1 załączniczka jest rozwój infrastruktury wodno-kanalizacyjnej. 

Radny zapytał czy tą inwestycje będzie realizować gmina czy ZWiK. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że tą inwestycję będzie realizowała Gmina. 

Środki pochodzą z Polskiego Ładu na rozwój infrastruktury kanalizacyjnej, które zostały 

przyznane gminie w promesie.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o plany związane z WDK w Mieszkowicach. Zapytał 

jakie w założeniu ma być przeznaczenie budynku? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że finalnie przeznaczenie ma być zgodne z 

projektem. Zostaną zweryfikowane dane dotyczące dzieci, które będę uczęszczały do filii 

przedszkola. Jeśli nie będzie chętnych dzieci jest opcja, aby część przeznaczona właśnie na 

przedszkole została wyznaczona na mieszkania awaryjne na zasiedlenia czasowe w nagłych 

sytuacjach.  
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Radny Zygmunt Trojniak zapytał jak wyglądają plany związane z gospodarką odpadami w 

Prudniku? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że odbywać się ona ma na zasadzie in-hausu, 

jednak stawki na dzień dzisiejszy nie są jeszcze znane.  

Radny Zygmunt Trojniak poruszył kwestę deficytu oraz możliwości jego finansowania. 

Wszelkie wątpliwości rozwiała Skarbnik Wioleta Zator. 

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że Komisja złożyła wniosek dotyczący 

wprowadzenia zadania odtworzenia melioracji na terenie całej gminy. Wniosek nie został 

uwzględniony w projekcie Poprosił o wyjaśnienie dlaczego? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że na dzień dzisiejszy nie są znane koszty tych 

prac. Część zadań zostanie prowadzone do aplikacji rządowej, które będą uwzględniały 

naprawę uszkodzonej infrastruktury, a część będzie planowana jako odtworzenie 

nieistniejącej infrastruktury. Dopiero znając realne potrzeby można oszacować koszty i kwoty 

ujmować jako zadanie.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy po odbytych konsultacjach na Jesionowym Wzgórzu 

w budżecie na rok przyszły znajdą się środki na rozbudowę szkoły znajdującej się tam? 

Zastępca Burmistrza Wiesław Kopterski oznajmił, że ruszył nabór do rządowego programu 

„Maluch +”. Realne do pozyskania są środki w kwocie 2 300 000 zł, które pozwolą na 

rozpoczęcie zadania.  

W dalszej części dyskusji przeanalizowane zostały wszystkie punktu przedstawione w 

projekcie uchwały. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2025 rok, przedstawienie pisemnych wniosków 

Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Mieczysław Partyczny, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

3. Zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik n alata 2025-2028. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik n alata 2025-2028..  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Mieczysław Partyczny, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 
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4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

 

  

Przewodnicząca 

Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej  

 

Aneta Samotus 

 

 

 

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


